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Justerat via e-post den 17 februari 2025. 
 
Närvarande: 
 
Ledamöter:  Cecilia Söderman (SPF) 
    Catarina Stavenberg (SPF) 

Karin Bergman (PRO) 
Per Rudin (PRO) 
 
 

Ersättare: Barbro Engman (PRO) 
Charlott Marken Wallin (PRO) 
Sonia Stellan (SKPF) 
Catrin Jarl (SPF) 
    

Frånvarande: Britt Holmström (SPF) 
Gudrun Hammar (SKPF) 
 

Tjänstepersoner: Odini Nzeribe, avdelningschef 
Nicoletta Zoannos, sekreterare 

 
1. Mötets öppnande 

Mötet öppnas. 
 

2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns med följande tillägg: 
Punkt 7 Kontaktpersoner vård- och omsorgsboende läggs till 
dagordningen. 
Punkt 9 Rapport från KPR läggs till dagordningen.  
En övrig fråga om samrådsmöte Norra Hammarbyhamnen 
läggs till under punkt 12. 
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3. Val av justerare 
Till justerare väljs Per Rudin och Cecilia Söderman. 
 

4. Anmälan av justerat protokoll från den 13 januari 2025 
för Södermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd 
Protokollet läggs till handlingarna. 
 

5. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde    
Ärende 6 Verksamhetsberättelse och bokslut 2024 för 
Södermalms stadsdelsnämnd 
Frågor från rådet om bilaga 9 Verksamhetsuppföljningar 
äldreomsorg sep-dec 2024. Sekreterare Nicoletta Zoannos 
redogjorde för upplägget med verksamhetsuppföljningarna. 
På rådets möte i april presenterar förvaltningen en bild av 
resultaten av verksamhetsuppföljningarna för utförarna på 
Södermalm. Fråga från rådet om vilka de främsta 
utmaningarna inom äldreomsorgen är just nu. Avdelningschef 
Odini Nzeribe redogjorde kortfattat för 
befolkningsförändringarna med fler äldre, utmaningarna med  
kompetensförsörjningen, kommande pensionsavgångar inom 
gruppen undersköterskor inom äldreomsorgen på Södermalm, 
arbetet med en likställd äldreomsorg, medarbetarnas 
medicinska kompetens, samverkan med Regionen utifrån en 
god och nära vård och omsorg, bristen på särskilda boenden i 
innerstaden och på Södermalm. 
Även diskussion om lön och löneläget för medarbetarna inom 
äldreomsorgen och hur Södermalms äldreomsorg ligger till i 
löneläget i förhållande till resten av staden. 
 
Ärende 7 Inkomna medborgarförslag 
Bodar till hemlösa 
Kortare diskussion i rådet om hur läget för äldre hemlösa ser 
ut. Förslag från rådet att ha äldre och hemlöshet som tema på 
utbildningsdagen i september. 
 
Ärende 21 Remiss, Handlingsplan för arbete mot rasism 
Rådet håller med förvaltningens svar och viktigt att 
programmet även innefattar arbetsgivarperspektivet. 
 

6. Information från avdelningschefen 
Avdelningschef Odini Nzeribe påminner om att 
pensionärsföreningarna ska inkomma med kontaktuppgifter 
inför Seniorfestivalen 
Ett första möte har hållits med Södersjukhuset gällande 
projektet biståndshandläggare på sjukhus som finns med i 
verksamhetsplanen 2025.  
Annons för en arbetsterapeut finns ute. Uppdraget är i form 
av ett projekt på ett år där arbetsterapeuten arbetar 
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tillsammans med biståndshandläggare med att genomföra 
behovsbedömningar och funktionsutredningar för att 
identifiera den enskildes fysiska, psykiska och sociala behov.  
Områdeschefen för beställarenheten Julia Davidsson och 
områdeschefen för vob-område 2 (Nytorgsgårdens, 
Hornskrokens och Magdalenagårdens vård- och 
omsorgsboenden) Anna-Lena Jönsson har sagt upp sig 
Renoveringar på Kulltorps vård- och omsorgsboende är 
påbörjat. Renoveringarna sker plan för plan. 
 

7. Kontaktpersoner vård- och omsorgsboende 
Hornstulls servicehus (Catrin Jarl): Catrin redogör från 
förtroenderådets senaste möte. Frågor som lyftes var bland 
annat solskydd på uteplatsen, hög ljudnivå i Lusthuset, 
önskemål om att kunna vistas kvällstid i Lusthuset utan 
personal. 
 
Sjöstadsgården (Karin Bergman): Karin berättar att 
Sjöstadsgården har fått en ny verksamhetschef. Verksamheten 
arbetar med rättviseschema så att alla boenden ska få komma 
ut. Verksamheten har bytt matleverantör då nöjdheten med 
maten sjunkit. Ny leverantör är inte utvärderad än. 
Verksamheten upplever sig nöjda med läkarorganisationen 
och med den läkare som är knuten till verksamheten.  
Karin träffade även en boende som flyttat till Sjöstadsgården 
för ett par år sedan för ett samtal som enligt Karin gav 
mycket. 
 

8. Anmälan av kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll  
Protokollet läggs till handlingarna. 
 

9. Rapport från KPR 
Catarina Stavenberg avrapporterar från senaste mötet. 
Nya äldredirektören Karin Bülow presenterade sig. Karin 
Bülow brinner särskilt för mötet mellan omsorgstagaren och 
medarbetararen samt frågan om kompetensförsörjning 
På mötet diskuterades förslaget om möjligheten till utdrag ur 
belastningsregistret vid anställningar vilket alla är överens är 
nödvändigt och viktigt. 
Upphandling av sociala besök (ungdoms- och seniorbesök) på 
vård- och omsorgsboenden är på gång. 
KPR fick ta del av redovisningen av uppföljningen av ramtid 
– en slutsats är att instruktionerna behöver arbetas om.  
Catarina kommer ingå i en av KPRs arbetsgrupper. Gruppen 
ska inrikta sig mot nya socialtjänstlagen. 
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10. Information om inkomna handlingar 
Inga inkomna handlingar 
 

11. Balanslista 
a) Besök från exploateringskontoret och/eller Micasa 

Förvaltningen försöker få någon representant till aprils 
möte i samband med att boendeplanen hanteras på 
nämnden. 

b) Hemförsäkring om skada orsakas av omsorgspersonal  
Frågan ligger hos personalstrategiska avdelningen. 
 

12. Övriga frågor 
a) Deltagare från rådet i nätverket Söderkraft (tidigare 

Samsas) 
Nätverket Söderkraft önskar att pensionärsrådet eller 
pensionärsorganisationerna har representanter med i 
nätverket framöver. Sekreterare Nicoletta Zoannos mejlar 
ut information om Söderkrafts arbete. 

b) Hemtjänstindex 
Redogörelse för resultaten från senaste hemtjänstindex. 
Läggs som punkt i balanslistan. 

c) Samrådrådsmöte Norra Hammarbyhamnen 
Karin Bergman och Barbro Engman går på samrådsmötet 
12 februari. 
 

13. Nästa sammanträde 
10 mars 
  

14. Mötets avslutande 
Mötet avslutas. 
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